

Närvarande: Klas Ström, Christian Ewertzon, Henrik Tydén, Carl Posse, Lars Caarp

Styrelsemöte Borås Bandy Klubb 2017-09-24

1. Mötets öppnande
2. Lars Caarp valdes in i styrelsen i egenskap av sekreterare.
3. Isytor, tak
 - Carl har varit i kontakt med kommunpersonal som visat intresse för tak över den kommande isytan, och kanske även tillhörande omklädningsrum. Dessa uppgifter skall tas med en nypa salt då de rör sig på "resonemangsnivå". Likväl noterar vi intresset från kommunen.
4. Lag/Grupper
 - Rinkbandy rapporterar att allt i sin ordning. På de träningar som varit under augusti och september har man varit 15 spelare i snitt per träning. Den 7 oktober kommer man att börja träna på lördagar.
 - U12A är än så länge få spelare på träning vilket innebär stora uppoffringar för ledarna som lägger ner mycket tid. Tidig träningstid (17:00) på tisdagar medför att ledarna behöver inskränka på sin arbetstid. Samarbetet med Skövde försvåras på grund av att laget har en tidig träningstid på lördagar.
 - U9 har haft problem med otydligt ledarskap, men det hoppas vi nu är avhjälp. Gruppen bör börja kommunicera bättre via laget.se.
 - U9/U12 behöver bestämda omklädningsrum i ishallen. Klas kontaktar ansvarig vaktmästare i ishallen.
 - Lasse Ringkvist och Klas har träffat "Cissi". Cissi skall erbjudas rollen som informationsansvarig under skridskoskolan. Det har även kommit ett erbjudande från en Krister Andersson som kan tänka sig hjälpa till med skridskoskolan.
Klas lyfte frågan om annonsering gällande skridskoskolan i Borås Tidning. Styrelsen beslöt enhälligt att annonsering skall genomföras.

5. Profiljackor
 - Klas förslag att styrelse och ledare skall erhålla en ledar/klubbjacka vart tredje år. Förslaget röstades enhälligt igenom.
6. Röda tråden
 - Vi bör snarast ta fram ett policydokument som deklarerar föreningens värdegrund, vision och mål. Flera föreningar har sådana dokument som vi kan göra om till vårt eget. Frågan bordlades fram till nästa möte då ett sådant dokument skall medtas från existerande ungdomsförening.
7. Bildande av förening, status
 - Samtliga papper är inskickade till förbundet.
8. Övriga frågor
 - Inget som berör styrelsearbetet. Ledarmöte bör dock genomföras mellan U12, U9 och skridskokul.
9. Nästa styrelsemöte sattes till **22 oktober klockan 17:00.**
Plats meddelas senare.

Vid protokollet

Namnförtydligande

Lars Caarp

Justerat

Namnförtydligande

Christian Ewertzon

Namnförtydligande

Carl Posse